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BR.0012.4.11.2017 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, które odbyło się 

26.09.2017 roku w Ratuszu Miejskim w Kole. Posiedzeniu przewodniczył Mariusz Budny - 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych 

obrad. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 

Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji i zaproszonych gości 

po czym przedstawił porządek posiedzenia, którego tematem była: 

1. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Koła za I półrocze 2017 roku. 

2. Analiza informacji o kształtowaniu się WPF Miasta Koła w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć ujętych w załączniku do uchwały w sprawie WPF za I półrocze 2017 roku. 

3. Informacja w sprawie poszerzenia wiedzy dotyczącej budowy instalacji fotowoltaicznej,  

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 Informację o wykonaniu budżetu Miasta za I półrocze 2017 rok przedstawiła Pani 

Mariola Makowska Skarbnik Miasta Koła. Zgodnie z art. 266 ustawy o finansach publicznych 

złożona została informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku. 

Wykonanie budżetu przedstawione jest w wersji tabelarycznej i opisowej, część tabelaryczna 

składa się z 9 załączników. Plan dochodów po wprowadzonych zmianach wyniósł 

96.831.407,31 zł. na dzień 30 czerwca wykonano w kwocie 50.408.210,77 zł. co stanowi 

52,06% planu. Plan wydatków po dokonanych zmianach wynosił 97.269.220,85 zł. na dzień 

30 czerwca wykonanie w kwocie 43.484.788,42 zł. co stanowi 44,71% planu. 

Radna Urszula Polewska zapytała czy wykonanie zadań inwestycyjnych odbędzie się 

zgodnie zaplanowanym harmonogramem. 

Pani Skarbnik odniosła się do załącznika nr 4 dot. wydatków majątkowych:  

- budowa ul. Piaski, w m-cu sierpniu otrzymaliśmy zwiększoną dotację o ponad 

200.000,00 zł. Do końca miesiąca października jest czas na rozliczenie dotacji od Wojewody.  

- przebudowa ulic: Krańcowa, Kasztanowa, Krzywa i Bema, dopiero teraz ruszyły prace z 

uwagi na unieważnienie przetargów w związku z tym, że kwota wynosiła na wyższą kwotę a 

niżeli była zaplanowana w budżecie. 

- przebudowa drogi wewnętrznej przy przedszkolu nr 6 – podjęte zostały działania. 

- modernizacja infrastruktury sportowej – dot. bieżni z infrastrukturą zmieniła się kwota 

dotacji, która zostanie wprowadzona na Sesję. 

- zakupiono sprzęt do ratownictwa technicznego dla OSP nad Wartą. 

- urządzenie na plac zabaw dla dzieci niepełnosprawnych przy Szkole Podstawowej nr 3, 

inwestycja zakończona. 
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- remont spalonego mieszkania przy ul. Mickiewicza 11 – w dniu wczorajszym wyłoniono 

wykonawcę. 

- modernizacja schodów przy Zespole Szkół nr 2 – inwestycja już wykonana. 

- wykonanie chodnika do placu zabaw przy ul. Dąbrowskiego – w m-cu wrześniu 

podpisano umowę z wykonawcą. 

Radny Mariusz Budny poprosił o przedstawienie wykonania wydatków w rozdziale 

70005. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, za I półrocze § 4260 wykonanie w 71%, § 4300 wykonanie 

75% i § 4400 wykonanie 63%. Ogółem na dzień dzisiejszy wykonanie w rozdziale 70005 

wynosi ponad 99%. Zaznaczyła, że od miesiąca września Urząd nie reguluje zobowiązań co 

do KTBS-u z uwagi na brak środków. 

 

Ad. 2 Informację o kształtowaniu się WPF za I półrocze 2017 roku przedstawiła Pani 

Mariola Makowska Skarbnik Miasta Koła. Zgodnie z art. 266 ustawy o finansach publicznych 

Burmistrz Miasta przekazuje RIO w Poznaniu i Radzie informację o przebiegu przedsięwzięć 

ujętych w WPF. Informacja składa się z 3 załączników: 

1. kształt i zakres danych budżetowych WPF, 

2. wykaz przedsięwzięć i ich realizacja, 

3. część opisowa. 

Brak uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 W nawiązaniu do pisma nr L.dz.950/DG/2017 z dnia 26.07.2017 r. w  sprawie 

przekazania aportem do Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej nieruchomości przy ul. 

Wojciechowskiego 22, celem budowy instalacji fotowoltaicznej (pismo stanowi załącznik do 

protokołu nr BR.0012.4.10.2017). 

Pan Dariusz Rosiak Prezes Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej pokrótce przedstawił 

zamiar budowy instalacji fotowoltaicznej. Rusza budowa geotermii, a co za tym idzie maleje 

teren należący do zakładu i dla tego też przedstawiona propozycja wydaje się sensowna, 

chociażby z uwagi na wejście przepisów o efektywności energetycznej jak również ustawy o 

wykorzystywaniu źródeł odnawialnych. Zakład w trakcie miesiąca zużywa ok. 160 kw dla 

tego też zaistniała propozycja budowy instalacji fotowoltaicznej. 

Radny Ryszard Karolak zapytał, na jakiej zasadzie miałaby powstać instalacja 

fotowoltaiczna i kto byłby jej właścicielem. 

Pan Prezes odpowiedział, że Spółka jest w 100% własnością Gminy, a więc tego typu 

instalacje należałoby przekazać Spółce. 

Radny Ryszard Karolak poprosił o wyjaśnienie czy biomasa traktowana jest jako czysta 

energia. 

Pan Prezes odpowiedział, że biomasa jest traktowana jako czysta energia jak również 

osady po ściekowe. W zakładzie są cztery piece WR5, które w najbliższym czasie należy 

zmodernizować, gdyby je uzbroić w filtry to byłby koszt od 40 do 60 mil. zł. W związku z 
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tym biomasa, która jest zero emisyjna jest najlepszym rozwiązaniem i przynosi olbrzymie 

oszczędności. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

 

         Przewodniczący 

          Komisji Gospodarki Komunalnej 

           i Ochrony Środowiska 

 

          / Mariusz Budny / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady 

 

 


